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September är här och 
hösten är nu formellt 
inledd. Men vi kan nog 
alla erkänna att hela 
sommaren kändes som 
höst. Vi får hoppas 
höstmånaderna kan 
erbjuda fina dagar med 
sol och fina dagar.  

 
Ett år med borglig regering, både 
nationellt och kommunalt, har inneburit 
angrepp på kultur- och miljöarbete. De 
har en tydlig agenda men smyger i 
skuggorna med sitt uppsåt. Det är vårt 
uppdrag att se till att sätta ljus på deras 
politiska omprioriteringar.  
 
Nästa år är det val till EU-parlamentet 
och Uddevalla arbetarekommun 
kommer under våren bedriva 
valrörelse. Vi ska då trimma 
argumenten och engagera väljarna att 
gå till valurnorna. Därför kommer 
kommande medlemsmöte handla om 
just valutvärdering och EU-frågor.  
 
Vi kommer tillsammans med 
valutvärderingsgruppen dra lärdomar 
från förra årets framgångsrika 
valrörelse. Vad gick bra och vad måste 
förbättras. Partiledningen kommer 
trumma på med att vi ska knacka dörr 
samt bjuda in oss själva hemma hos 
väljare på kaffe.  
 
Europaparlamentsvalet 2024 planeras 
äga rum i Europeiska unionen den 6–9 
juni 2024 för att välja 705 ledamöter av 
Europaparlamentet för 
mandatperioden 2024–2029. I Sverige 
går vi till val 9 juni. Valet blir det tionde 
allmänna och direkta valet till  

 
 
 
 
 
 
 
Europaparlamentet. Enligt en 
opinionsmätning utförd inom 
Europeiska unionen i mars 2023 kände 
endast 45 procent av de tillfrågade till  
att nästa val till Europaparlamentet 
äger rum 2024. Så kommande 
valrörelse kommer framför allt vara en 
folkbildningsinsats om EU.  
 
Distriktsstyrelsen har utsett två 
personer att nominera till EU-
valsedeln. Dels fick jag frågan att vara 
den kvinnliga kandidaten. Men 
Uddevalla hade dessförinnan ställt sig 
bakom distriktets andra kandidat 
Khaled Tanderup från Vänersborg. 
Han jobbar idag som sakkunnig hos 
Carina Ohlsson i EU-parlamentet och 
kan arbetet från nära håll. Tillsammans 
med partiledningen och andra i EU 
sitter de just nu med att ta fram en 
central strategi för att tydliggöra 
konfliktlinjer för partiet. Denna strategi 
kommer publiceras 8 december.  
 
Så på kommande medlemsmöte så 
hoppas jag att så många som möjligt 
kommer för att lyssna på och ställa 
frågor till Khaled Tanderup.  
 
Louise Åsenfors 
Ordförande Uddevalla arbetarekommun 
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Jag är 
socialdemokrat av 
födsel och sann 
övertygelse. Under 
hela mitt liv har jag 
fått ta del av de 
sociala reformer 
som genomförts 
från slutet på1930-
talet och framåt. 

Folkhemmet och den svenska modellen 
hade inte funnits om inte 
Socialdemokraterna varit starka, både 
ideologiskt och numerärt, och fört kampen 
för det som vi i dagligt tal kallar välfärden.  
Där välfärd inte handlar om ”what’s in it 
for me” utan den gamla välkända devisen 
”Av var och en efter förmåga, åt var och 
en efter behov”. 
 
Jag har alltid varit genuint intresserad av 
samhällsfrågor men har de senaste 
tjugofem åren haft en arbetssituation som 
varit svår att kombinera med ett politiskt 
engagemang. För att komma nära naturen 
när pensionen närmade sig flyttade jag till 
Färgelanda för fem år sedan. Flytten blev 
startskottet för ett mer aktivt 
engagemang, där Färgelanda 
arbetarekommun introducerade mig på 
ett kunnigt och välkomnade sätt. Och på 
den vägen är det.  
 
Jag är stolt och tacksam för förtroendet 
och gläds över möjligheten att få vara en 
kugge i det stora maskineriet som en 
folkrörelse är. För mig handlar det 
politiska engagemanget om möjligheten 
att göra skillnad. Historien har visat, inte 
bara en gång utan om och om igen, att när 
Socialdemokrater går samman och för  

 
 
 
 
 
 
 
kampen för våra grundläggande principer 
om solidaritet och rättvisa mot orättvisor 
och missförhållanden så är vi oslagbara. I 
den politiska tillstånd som landet befinner 
sig är det viktigare än någonsin att vi 
gemensamt kavlar upp ärmarna för att 
värna den välfärd som Socialdemokrater 
före oss kämpat så starkt för. 
 
Faktaruta 
Namn: Ann-Britt Dahl  
Bor: Färgelanda 
Familj: Fyra vuxna barn, tre barnbarn, 
särbo och hund 
Arbete: Bibliotekarie Färgelanda bibliotek 
Uppdrag: Vice ordförande Färgelanda 
arbetarekommun Vice ordförande 
revisonen Färgelanda, lekmannarevisor i 
Färgelanda vatten och Västvatten 
Ordförande Fyrbodals Socialdemokratiska 
partistyrelse 
Ledamot i Kulturnämnden VGR 
Ersättare Regionfullmäktige VGR  
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Redan vid maktövertagandet av den nya 
majoriteten fattades ett antal snabba 
beslut, vilka förändrade förutsättningarna 
för vår förvaltnings arbete. 
Trafiksäkethetsåtgärder drogs tillbaka och 
klimat och miljöarbetet ändrade 
inriktning. Vi i oppositionen har lagt 
många reservationer och skrivit insändare 
för att klargöra vår inställning till besluten.  

På grund av det ekonomiska läget i 
samhället, har byggnationen saktat in, 
vilket också innebär att färre ansökningar 
om bygglov och byggplaner kommer in.  
Detta är avgiftsfinansierade avdelningar 
och kan därför innebära en neddragning 
somorganisation så att resurserna 
används där de behövs bättre.  

Sommarens rubriker i Bohusläningen 
angående arbetsmiljöproblem i 
förvaltningen, var ingen överraskning för 
oss i oppositionen. Vi bjöd i fackliga parter 
(Vision och Kommunal) till våra 
gruppmöten i våras för  att få en lägesbild 
över hur arbetsmiljön är i förvaltningens 
olika delar.  

En del problem uppstod redan vid 
sammanslagningarna av olika förvaltningar 
genom åren, men på senare tid har vi fått 
rapporter om att många lämnar sina 
uppdrag på  grund av dålig arbetsmiljö. 
Det vill vi I  oppositionen naturligtvis bli 
informerade om. Tyvärr har våra frågor till 
förvaltningens ledning inte gett några 
klara svar.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vi vet att kommundirektören blivit 
uppmärksammad på situationen, samt att 
HR avdelningen varit inkopplad under en 
tid, men rapporterna om arbetsmiljön har 
inte innehållit några alarmerande resultat.  

Vi kommer naturligtvis att fortsätta ställa 
frågor och att hålla vår nära kontakt med 
fackliga parter för att ta vårt ansvar för att 
arbetsmiljön är god i vår nämnds 
verksamhet.  

Anna-Lena Heydar 
Gruppledare i 
samhällsbyggnadsnämnden 



 

Socialdemokraternauddevalla.se 
Facebook.com/siuddevalla  

KURIREN  
Nummer 5 2023 
 2023 

 
I år styr nya majoriteten på våra gamla 
budgetramar då dom inte hade pratat 
ihop sig om en egen budget men de lade 
till att nämnderna skulle lämna ett 
överskott på 1% vilket borde innebära att 
nämnderna i år skall dra ned 
verksamheten med 1% vilka inga nämnder 
gjort i sina internbudgetar. Detta visar på 
hur dåligt förberedda de är och att de inte 
gjort upp om hur de vill prioritera.  
 
Viktigast verkar makten och arvoden vara 
då politiken kommer i andra hand. In för 
nästa år beslutades ramarna i juni och för 
socialnämndens del innebär det bland 
annat att kommunens personliga 
assistans privatiseras, vård- och 
omsorgsboendet Lyktan för äldre 
missbrukare lägga ned, språktester för 
nyanställda införs, kommunal läkarstrateg 
skall anställas. Dessa förlag är redan 
beslutade i socialnämnden och vissa även i 
kommunfullmäktige. Vi lade egna förslag 
och reserverade oss till förmån för dessa. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Att sitta i opposition betyder att man inte 
får bestämma men man brukar kunna få 
vara med och påverka. Den majoriteten 
som nu styr Uddevalla gör allt för att vi 
skall få så liten påverkan som möjligt 
istället för att samverka och nyttja vår 
kompetens i olika frågor. Gissar att de har 
fullt upp med att komma överens internt 
och då finns ingen kraft över till 
samverkan vilket är tråkigt. Vi skulle styrt 
bättre! 

Stefan Skoglund 
2:e vice ordförande I socialnämnden 
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Vi Barn och Utbildningsnämnde vill motverka 
elevers ohälsa och stress i skolan. En nationell 
rapport av folkhälsomyndigheten visar att 
trivseln i skolan minskar i alla åldrar, fler 
mobbas och fler barn har sömnproblem som 
kan leda till utanförskap. Vi skall inte vänta 
med insatser tills eleverna stannar hemma, vi 
behöver snabba och rätt insatser, så barnen 
mår bättre och därmed också minska den hårt 
belastade arbetsmiljön för skolpersonalen. 
 
Vi vet att kompetensförsörjningen inom 
skolan är en utmaning och att en god 
arbetsmiljö där vi följer det systematiska 
arbetsmiljöarbetet med rätt åtgärder är en 
viktig framgångsfaktor för att få personalen 
att stanna kvar och fler att vilja arbeta på 
Uddevallas skolor. 
 
Vi Barn oc utbildningsnämnden är också 
mycket nöjda med att dessa frågor i budgeten, 
är prioriterade för alla partier i barn och 
utbildningsnämnden i Uddevalla. Tyvärr har 
majoriteten M, Sd, Kd och Ua P också beslutat 
att genomföra ett överskottsmål på 1%, vilket 
innebär att 40 st tjänster i grundskolan 
kommer försvinna till höstterminen 2023 för 
att få en budget i balans, detta riskerar att ge 
negativa konsekvenser för de barn med behov 
av extra stöd. 
 
Annelie Högberg 
2.e vice ordförandde I Barn och 
utbildningsnämnden 
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18 september är det 
medlemsmöte/Representantskap 
kl 18:00-20:30, Folketshus Uddevalla,  
Lokal Ljungskile 

 
 
Tema: EU- val och 
valutvärdering. Khaled 
Tanderup  är tillfrågade att 
delta gällande EU-valet. 
 
 
 

 
Alf Gillberg och Barbro Budin  redogör om 
valutvärderingen för att koppla det till 
kommande val.  

Ann-Britt Dahl, distriktsstyrelseordförande, 
gästar mötet och presenterar sig.  
 
10 oktober är det medlemsmöte Ljungskile S-
förening. kl 18:00, Ljungskilegården 
Medverkar gör kommundirektör Malin Krantz som 
pratar om utvecklingen och framtiden i Ljungskile. 
Vi bjuder på fika, alla intresserade är välkomna. 
Vid frågor kontakta Björn Halldin. 
b.andersson1@telia.com  
 

 

 
 

 
18 September - Medlemsmöte/Representantskap 

10 oktober Medlemsmöte Ljungskile S-förening. 
16 oktober - Medlemsmöte/Representantskap 
20 November - Medlemsmöte/Representantskap 
18 december - Medlemsmöte/Representantskap 
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